
Geachte College en leden van de Raad, 

 

Hierbij sturen wij U de brandbrief die wij vandaag tevens per post verstuurt hebben. 
 

In de brief vragen wij U aandacht voor de gang van zaken rondom de nieuwe schepenlift van één 

van onze lid-bedrijven Dokbedrijf Luyt. De Vereniging Industriegroep Haven Den Oever maakt 

zich grote zorgen over de goede afloop van de in de brief genoemde zaken. Wij rekenen op Uw 

steun en gaan er vanuit dat gemaakt afspraken en gedane toezeggingen alsnog door de gemeente 

Hollands Kroon worden nagekomen. In het belang van de werkgelegenheid  in en rondom de 

haven, verduurzaming van die haven en  de economische groei in de regio. 

 

Naar verluid staat volgende week dit onderwerp op de agenda van een bespreking tussen Dhr. 

Kerssens en Dhr. Smit en B&W. Wij hopen dat voor die tijd alle betrokkenen kennis hebben 

kunnen nemen van deze brief. 

 

Graag ontvangen wij per omgaande bevestiging van ontvangst van deze brief. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Bart Bakker 

Voorzitter VIHDO 

 

 
 
 






